



Еженедельник новостей МДС

События за 29 февраля – 5 марта

29 февраля

Встреча с представителями АБР

Исполнительный директор МДС Темирбек Ажыкулов и представители АБР рассмотрели возможность содействия МДС в исследовании рынка труда Кыргызстана. Предстоит путем опроса определить наиболее востребованные профессии в стране.

2 марта

Заседание комитета МДС по туризму

В заседании приняли участие руководители крупнейших предприятий гостиничного бизнеса Бишкека - отелей «Хаят Ридженси Бишкек», «Сити Отель», «Голден Тюлип Бишкек», сети отелей «Жаннат», «Ак-Кеме» и др. Комитет не согласился с выводами рабочей группы по разработке системы и стандартов классификации (определения звездности) гостиниц.

Более подробная информация по [ссылке](#).

Встреча с UNICEF

Исполнительный директор МДС Темирбек Ажыкулов и представитель UNICEF Дина Касымбекова обсудили инициативы UNICEF, в частности, в налаживании партнерских связей с компаниями, практикующими благотворительную деятельность. UNICEF готов консультировать такие компании, помогая в достижении эффективных решений и результатов.

3 марта

Заседание комитета МДС по недвижимости и строительству

Во встрече приняли участие представители строительных компаний «Мега Строй», Кант ТШП, а также комитета по строительству бизнес-ассоциации ЖИА. Режим налогового контракта, которым руководствуются строительные компании, трактуется неправильно, и как следствие, неправильно применяется многими строительными компаниями, сообщила Галина Ростоккина, директор ЗАО "В. Якобс-

IBC Weekly News

Events of February 29 – March 5, 2016

February 29

Meeting with ADB representatives

IBC Executive Director Temirbek Azhykulov and ADB representatives discussed the possibility of IBC assisting in a labor market study in Kyrgyzstan. Through the survey, the ADB plans to determine the most popular profession in the country.

March 2

IBC Tourism Committee meeting

The meeting was attended by heads of major hotels in Bishkek - Hyatt Regency Bishkek, City Hotel, Golden Tulip Bishkek Jannat hotel network, Ak-Keme, and others. The Committee did not agree with the conclusions of the working group on the development of standards for hotels' classification including "star" rating for hotels.

More information is available [here](#)

Meeting with UNICEF

IBC Executive Director Temirbek Azhykulov and UNICEF representative Dina Kasymbekova discussed new UNICEF initiatives including partnerships with companies practicing in charity. UNICEF is ready to advise such companies and help them achieve effective solutions and results.

March 3

IBC Construction Committee meeting

The meeting of the IBC Committee on Real Estate and Construction was attended by representatives of construction companies, IBC members - Mega Story and Kant Pipe and Slate Enterprise, as well as representatives of the Construction Committee of the JIA Business Association. The contract tax regime, that construction companies are guided, is interpreted incorrectly. As a result, the construction companies wrongly use it, said Galina Rostokina, Director of B.

<p>Аудит". Члены комитета обсудили также проблемы операторов связи.</p> <p>Более подробная информация по ссылке.</p>	<p>Jacobs Audit. Committee members also discussed problems faced by communication operators.</p> <p>More information is available here.</p>
<p>4 марта</p> <p>МДС и Ассоциация гильдий соотечественников расширяют связи</p> <p>Заместитель исполнительного директор МДС Аскар Сыдыков и новый исполнительный директор Ассоциации гильдий соотечественников Светлана Синельникова обсудили возможности расширения сотрудничества в вопросах, связанных с защитой и продвижением интересов бизнеса.</p>	<p>March 4</p> <p>IBC and the Association of Guilds of Compatriots expand ties</p> <p>IBC Deputy Executive Director Askar Sydykov and new Executive Director of the Association of Guilds of Compatriots Svetlana Sinelnikova discussed the possibility of further expansion of cooperation in protection and promotion of business interests.</p>
<p>5 марта</p> <p>Работу Методсовета обсудили с вице-премьер-министром</p> <p>Исполнительный директор МДС Темирбек Ажыкулов и председатель комитета МДС по фискальной политике Юлия Абдуманопова встретились с вице-премьер-министром КР Олегом Панкратовым для обсуждения деятельности Методологического совета по координации фискальной политики при Министерстве экономики КР (Методсовета). Юлия Абдуманопова является членом Методсовета. На встрече решено пересмотреть положение о работе Методсовета, его составе и его функциях.</p>	<p>March 5</p> <p>Methodological Council's activity discussed with Deputy Prime Minister</p> <p>IBC Executive Director Temirbek Azhykulov and Chairperson of the IBC Committee on Fiscal Policy Yulia Abdumanapova met with the Deputy Prime Minister of the KR Oleg Pankratov to discuss activities of the Methodological Council on Coordination of Fiscal Policy under the Ministry of Economy of the Kyrgyz Republic (Metodsovet). Julia Abdumanapova is a member of the Methodological Council. The meeting decided to review the status of the Council, its structure and functions.</p>
<p>События на 9 – 11 марта</p> <p>10 марта</p> <p>Заседание рабочей группы по совершенствованию фондов развития регионов.</p> <p>11 марта</p> <p>Конференция на тему «Политика в области горнодобывающей промышленности в Кыргызстане: Перспективы и проблемы». Исполнительный директор МДС Темирбек Ажыкулов выступит с презентацией.</p>	<p>Events for March 9 – 11</p> <p>March 10</p> <p>Meeting of the working group on improvement of regional development funds.</p> <p>March 11</p> <p>Conference on theme: "Policy in the mining industry in Kyrgyzstan: Prospects and challenges". IBC Executive Director Temirbek Azhykulov will make a presentation at the conference.</p>
<p><i>С уважением,</i></p> <p><i>Темирбек Ажыкулов,</i> <i>исполнительный директор</i> <i>Международный Деловой Совет</i></p> <p><i>Кыргызская Республика, 720011</i> <i>Бишкек, ул. Абдрахманова, 191</i> <i>Хаятт Ридженси Бишкек, каб. 113</i> <i>Тел: + 996 312 623801</i></p>	<p><i>Best regards,</i></p> <p><i>Temirbek Azhykulov,</i> <i>Executive Director</i> <i>International Business Council</i></p> <p><i>Office 113, Hyatt Regency Bishkek</i> <i>191, Abdrakhmanov Str., Bishkek</i> <i>Kyrgyz Republic, 720011</i> <i>Tel: + 996 312 623801</i></p>

Факс: + 996 312 623394

office@ibc.kg

www.ibc.kg

Fax: + 996 312 623394

office@ibc.kg

www.ibc.kg